
 Dom komunalny w al. Marii Dabrowskiej - 
problem kanalizacji
Szanowny Panie Wojcie

Na rogu ul. Poniatowskiego i al. Dabrowskiej stoi drewniany dom
komunalny, ktory pozbawiony jest kanalizacji. Od niepamietnych czasow
mieszkancy tego domu korzystac musza z latryn. Zarowno dla nich jak i
dla okolicznych mieszkancow powoduje to uciazliwa sytuacje (chocby ze
wzgledu na brak higieny i wstretny zapach) . Czy Gmina, dokonujac
kanalizacji w tym rejonie, nie moglaby takze dokonac kanalizacji tego
budynku? Doprowadzenie kanalizacji do tego budynku nie tylko, ze
ulzyloby mieszkancom lecz takze doprowadziloby to podniesienia wartosci
samego mienia komunalnego. Czy nie nalezaloby w ogole rozpatrzyc
mozliwosci postawienia w tym miejscu jakiegos z prawdziwego zdarzenia
budynku komunalnego (tylko nie bloku!), ktorego architektura
nawiazywalaby do zabudowy komorowskiej z dawnych lat?
Dzialka jest na tyle duza, ze byc moze oprocz mieszkan znalazlyby sie
tam takze jakies pomieszczenia, lokale na potrzeby mieszkancow, n.p.
mlodziezy z ZHR, osob starszych, stowarzyszen, czy Zarzadu Osiedla?
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